
Proces-verbal

Tncheiat Tn 9edinta Comisiei de ecologie, protecjia mediului 9i igienizare
din data de 27 iunie 2024, ora 10,30

Sedinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
24.06.2024 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

CICEALA ANA-MARIA - PRE§EDINTE – prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU - SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – absent

GRAM ANAMARIA ALINA – prezent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

MAXIM MARIUS – CATALIN – absent

STOICA IOANA – prezent

COMANICI ANCUTA - SORINA – absent

Ordinea de zi a comisiei:
30. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului

total de posturi, statului de func+ii 9i Regulamentului de Organizare 9i
Func+ionare ale Autoritalii pentru Supravegherea 9i Protecjia Animalelor

38. Proiect de hotarare privind transferu I activita{ii Centrului de
Protectie a Plantelor Bucure9ti, serviciu public de interes local al
Municipiului Bucure9ti catre Administra jia Lacuri, Parcuri 9i Agrernent
Bucure9ti 9i aprobarea organigramei, numarului total de posturi, statului
de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i Funcjionare ale
Administrajiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua!

Bine aji venit la 9edinja comisiei de mediu pentru luna iunie.

Avem pe ordinea de zi de astazi doua puncte. Le dau citire.

30. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului
total de posturi, statului de funcjii 91 Regulamentului de Organizare 9i
Functionare ale Autorita+ii pentru Supravegherea 9i Protec+ia Animalelor

38. Proiect de hotarare privind transferul activita Iii Centrului de
Protecjie a Plantelor Bucure9ti, serviciu public de interes local al
Municipiului Bucure9ti catre Administra jia Lacuri, Parcuri 9i Agrement
Bucure9ti 9i aprobarea organigramei, nurnarului total de posturi, statului
de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i Funcjionare ale
Administrajiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti.

Fac precizarea ca mai sunt multe organigrame ale subordonatelor
care tin 9i de comisia noastra de ecologie, Tnsa le-am dat avize acestor
organigrame Tn cursul lunii decembrie a anului trecut deja, de aceea
avem numai aceste doua proiecte pe ordinea de zi de astazi. Rog colegii
daca au interventii pe ordinea de zi, sa le spuna acum. Daca nu sunt,
putem vota ordinea de zi.

Asistent comisie

Doamna pre9edintele, doua secunde ca dore9te domnul director
Dragnea sa intre Tn comisie. ii dam acceptul? §tiu ca are ni9te puncte
care nu sunt, dar probabil ca dansul nu 9tie ca nu au fost modificate
anexele. ii bagim email-ul?

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Marb

Da, va rog. Sigur.

Doamna consilier Stoica loana

Am si eu o Tntrebare. Au fost consultate si sindicatele de la cele
doua entitati?
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[?®rnna pte ieliM (;IQQ@4baWa@

Tntrebam. Desigur. Eu din cate 9tiu, da, din comisia de buget de
ieri. Dar Tntrebam.

Asistent comisie

Am trimis invitajie 9i la domnul director Dragnea.

Doarnna pre9edinta, votam ordinea de zi?

Doa_rnna prQ9p][r®@ealaMa Ma_ra

Da, va rog.

Asistent comisie

Puteti vota .

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Haide+i sa trecem pe ordinea de zi, atunci, va rog.

Asistent comisie

cateva secunde. Era dornnul Maxim. Nu poate intra pe link. I-am
dat telefonul domnului de la IT.

Pun ctul 30, Proiect de hotarare privind aprobarea
organigramei, numirului total de posturi, statului de funcjii 9i
Regulamentului de Organizare 9i Funcjionare ale Autoritalii pentru
Supravegherea 9i Protec jia Animalelor.
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Raport de specialitate Direc+ia Managementul Resurselor Umane.
Este Tn online 9i doamna catalina Tranescu de la ASPA 9i doamna
director Dragoi.

_DQamnapte9edinte CicQa14 Ana _Maria

va rog, daca puteji prezenta, doamna Tranescu partea modificata
fiindca Tnjeleg ca s-a modificat ceva fala de luna decembrie.

_DoprrIna Director General Iranes9u catalina – /\utorijatea pentru
SupIav_eghQWa 9i Protecjia Anim31eloJ

Buna dimineata!

'in primul rand a9 vrea sa raspund la Tntrebarea de mai devreme.
Cel pujin in ceea ce ne prive9te, am consultat Sindicatul Tn luna
decembrie, avem un aviz favorabil Tn scris, primit pe 4 decembrie de la
sindicat, iar referitor la Tntrebarea dumneavoastra. nu, nu avem
modificari faB de luna decembrie, adica modificarile sunt extrem de mici
pe parte de unele posturi sau transformat ca 9i funcjie Tntre timp, dar
nesemnificativ, sa spunem ca un referent s-a transformat Tn muncitor
necalificat, la modul asta. Altfel lucrurile sunt a9a cum au fost prezentate
in in decembrie ca 9i structura. Dori li sa intru Tn detalii pe organigrama?

Doamna pre9§dinte Ciceala Ana Maria

Nu, nu, nu, dar chiar 9i o mica modificare trebuie reanalizat practic
9i dat un aviz din nou acestui proiect, despre asta este vorba cu adresa
asta pe care am primit-o pNn care se spune ca avem o ... proiectut de
hotarare.

Doamna consilier Stoica, va rog.

Doamna consilier Stoica loana

Eu cred ca modificarile sunt facute Tn baza legii 296, legea
autoritatii probabil 9i de aceea se se cer modificari .
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Sunt niste modificari, da, de acord, dar trebuie sa stim care sunt
aceste modificari ca oricum si hotararile initiale sunt facute Tn baza
aceleia9i legi, dar acum vorbim pe fiecare proiect Tn parte, de asta pun
'Fntrebarea . . .

Doamna consilier Stoica loana

in decembrie nu era publicata.

Dogmna pre9edinte Ciceala Ana Marie

Pai tocmai de asta s-a amanat pana acum votul Tn Consiliul
General. Dar s-au facut aceste proiecte de hotarare. Sau doamna
director Dragoi vad ca este 9i dumneaei alaturi de noi, daca ne poate da
aceste lamuriri.

Doamna Director Executiv Dragoi Geta – Direcjia ManagQmentul
Resurselor Umane

Sigur, sigur, asta Tncercam.

Buna ziua.

Este aceea9i organigrama, acela9i regulament prezentat Tn

decembrie. insa, Tntre timp, la majoritatea institujiilor au avut un transfer,
a trebuit postul transformat daca a venit era post era pe inspector 1, au
fost promovari Tn treapta profesionala sau un grade profesionale. Ceea
ce vi spun eu este valabil pentru toate institujiile Ia care s-a venit cu
modificari la 9tat. Doar despre aceste modificari este vorba. Nu necesita
consultarea din nou a sindicatului Tntrucat nu afecteaza cu nimic
structura de personal, nu duce la disponibilizari, nu duce la nimic. Deci
doar despre aceste modificari vorbim, de avansari, prornovari Tn grad,
treapta profesionala 9i de o transforrnare de post pentru a putea face un
transfer sau ceva de genul asta.

Poa_ram_p Lewd[nte_QIQeal'g ArB_Maria
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Am in{eles. Deci practic e vorba de mobilitatea interna Tn cadrul
fiecarei institujii de personal.

£)oamna Director Executiv Dragoi Geta – Direcjia Manaqementul
Resurselor Umane

Exact! Mi9carile care au avut Ioc in cele 9ase luni. Doar despre
asta este vorba. Au trecut toate pe la noi 9i au fost verificate. De aia fmi
permit sa fac completarile astea.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. Muljumesc mult. Alte intervenjii ale colegilor, va rog,
interpelari? Daca nu sunt, putem sa votam.

Asistent comisie

Este deschis votul.

Doamna consilier Stoica loana

“Pentru“. loana Stoica.

Asistent comisie

Am notat, doamna consilier.

Cu votul doamnei consilier general Stoica loana, sunt 6 voturi
pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Do&mna pre9edinte Ciceala ALa Mari_e

Bun. va muljumesc. va rog sa daji citire urmatorului punct.

Asistent comisie

Punctul 38, Proiect de hotarare privind transferul activitalii
Centrului de Protecjie a Plantelor Bucure9ti, serviciu public de
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interes local al Municipiului Bucure9ti citre Administrajia Lacuri,
Parcuri 9i Agrement Bucure9ti 9i aprobarea organigramei,
numirului total de posturi, statului de funcjii §i Regulamentului de
Organizare §i Funcjionare ale Administrajiei Lacuri, Parcuri §i
Agrement Bucure9ti.

Doarwl _ I)Ur ctor Executiv Dr49QK}9B__:_Direc jia ManaqemQ_rW
Resurselor Umane

va spun cateva cuvinte la modul general. gi dupa aia daca de la
ALPAB dore9te cineva sa intervina cu amanunte, o pot face.

in momentul de fa@, ALPAB are 371 de posturi 9i Centrul de
protec jie a plantelor 47 de posturi, un numar insuficient pentru a fi
pastrata ca institu+ie, 9tili ca trebuia un numar de mii de 50 de posturi.
Existau 22 de functii, la ALPAB, conducere din cele 371 si 5 la centrul de
plante din cele 47. in proiectul propus avem un numar total de 386 de
posturi din care 24 de conducere, un minim de posturi de 32 9i un impact
financiar Tn minus, o economie Tn jur de 270.000 RON. S-a calculat
impactul pe un salariu mediu. Atat activitatea cat 9i salaria Iii vor fi
preluaji de catre ALPAB Tn cadrul unui serviciu.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. va muttumesc.

Nu stiu cine este alaturi de not de la ALPAB, daca doreste sa faca
o completare.

DQamna Director General_Beqa Corina – Adrninistrajia Lacuri
PqtQgri 9i Agrement

Buna ziua. Corina Bega, sunt director general. Pentru a-i raspunde
doamnei consilier loana Stoica, am avut un proces de consultare cu
Sindicatul reprezentativ al angajajilor Administrajiei Lacuri Parcuri 91

Agrement Bucure9ti, am chiar 9i Tncorporat una dintre recomandarite lor
in legatura cu biroul juridic care se transforma se une9te Tmpreuna cu
Serviciul Urmarire Contracte si devine un serviciu. in rest, toate
modificarile pe care le-am facut, le-am facut conform prevederilor legii
296 din 26 octombrie 9i pentru ca incorporam aceasta activitate
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complementara de desfa9urare de activitali de tratamente fitosanitare,
am reflectat-o in obiectivul de activitate ALPAB.

Doamna pre9edinte Ciceala ArR]Maria

Bun. §tiu ca am avut discujia aceasta oricum pe zona de fond in
decembrie.

Doamna consilier Stoica loana

Ave+t 9i buget? Bugetul de personal.

Doamna Director Executiv Dragoi Geta – Dire_cya MaJagementul
Resurselor Umane

Daca fmi permite Ii. Ulterior votarii organigramei se va face transfer
de fonduri 9i de buget. Practic bugetul de resurse umane exista Tn
momentul de fala de la Centrul de protec+ie a plantelor. Se va face
transfer de fonduri prin desfiinjarea institujiei, bugetul va fi preluat de
catre ALPAB, atat pentru partea tehnica cat 9i pentru cheltuielile de
personal. Daca aji observat, exista un termen de punere Tn aplicare a
hotararii, Hmp in care se fac toate aceste demersuri, se face predarea-
prirnirea bunurilor, a personalului, a bugetului 9i a9a rnai departe.

QQamna pre9edinte Ciceala Ana Mariq

Da, da, este acolo acel calendar. Bun. va multumesc mult pentru
lamuriri. Daca mai avem alte Tntrebari din partea membrilor comisiei, va
rog. injeleg ca nu sunt. Putem supune la vot va rog 91 acest aviz.

Asistent comisie

Este deschis votul.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Eu m-am deconectat. Nu am mai avut internet la un mornent dat 9i
nu am votat. “Pentru“.
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Asistent comisie

Cu votul doamnei Mure9an sunt 6 voturi pentru, 0 abjineri, 0
voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

PQ_qmna PrQ€Qdi_n_tQ___<;icQaJa Ana M_Brjg

Multumesc. Le rnul+umesc doamnelor director Dragoi 9i doarnna
Bega.

Voiam sa va multumesc pentru voturile de astazi 9i sa va rog sa
mai ramaneji o clipa fiindca cred ca TI avem Tn continuare pe domnul
Bogdan Dragnea de la Direcjia Relatia cu ONG-uri alaturi de noi astazi.

Domnul DiIQctor Exec©iv E)ragnea Petre Bdo dan catalin:_Dl9Wc
Relajia_cu ONG Sin{}j@LQjLPaJronate

Buna ziua.

DoqrDDaprQ§Q gIjot_QCice_aL4 Ana Maria

Buna ziua.

sa 9titi ca avem aviz dat pentru programul de finantari anuale pe
legea 350, Tnsa am injeles ca aji vrut sa intraji in comisie?

Domnul DjrQQt or ExeQytiy E)raqneg Petre Bogdan catalin – Direc jja
RelaIja_cu ONG Sinqij_cate 9i PgtronatQ

Am vrut sa fiu prezent.

DQqrur©_preFQdinte cicQgla Ana M9ria

Foarte bine. imi permiteti a§adar sa va Tntreb legat de acest
program, daca eI va fi votat maine Tn cadrul 9edinjei de Consiliu, care ar
fi calendarul de implementare apoi a proiectului? Fiindca e destul de
tarzi u
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Domnul Director Executiv [?ragnea Petre Boqdan catalin – Direc jia
Rela Iia cu ONG Sindicate 9i Patronate

Este din scurt. Bine, cumva suntem Tn situatia de anul trecut
Operajional ne vom descurca. Imediat intram cu anun TuI de participare 9i
Ti dam drumul programului.

Doamna pre99]inte Ciceala Ana Maria

Am injeles. §i dupa anunt trebuie sa mai treaca 30 de zile de la
publicare pentru depunerea cererilor? Sau cum?

I)omnul Director Executiv Dragnea Petr9 Boqdan catalin – Direc jia
Relajia cg ONG Sinai_cqtQ 9i Patronate

Intram Tn calendarul oficial pentru depunere proiecte. Undeva in
august putem catre sfar9it de data asta sa semnam contractul.

Poamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

sa semnaji contractele pe sfar9it de august. Da. Sper sa avern un
vot pozitiv Tn cazul acesta. Este extrem de important acest program, sa
avem un vot pozitiv maine in Consiliul General. Mai vorbirn atunci.
Muljumesc mult ca aji participat astazi.

Domnul Director Executiv Dragnea Petre BogdarLC_;_atalin – Direc jia
Relajiasu ONG Sindicate 9i Patronate

Muljumesc 9i eu.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

A§adar, nu mai avem alte puncte pe ordinea de zi de astazi.

Le multumesc domnilor consilieri, doamnelor si domnllor directori,
domnului Danca 9i domnului Dragomir 9i celor care poate ne-au urmarit
astazi online. va reamintesc: sedinta Consiliului General este maine de

la ora 10:00 9i daca nu puteji participa online sau sa veniji fizic la
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IN DRU

Primaria Capitalei, pute Ti sa o urmariji live pe pagina de Facebook a
primariei sau pe site-ul Primariei Municipiului Bucure9ti.

Eu va multumesc pentru participare inca o data astazi §i declar
sedinta Tnchisa.

O zi buna sa avem

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 1 1

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicajia integrata Slido
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali
care nu au putut vota Tn modalitatea men{ionata mai sus.

PRESEDINTE
CICEALA ANA MARIA Vl§AN
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